



**DECLARATION UE DE CONFORMITE**  
**EU DECLARATION OF CONFORMITY**

REPRESENTANT AUTHORISE EU/ EU AUTHORIZED REPRESENTATIVE : Sercomm France  
 EU ADDRESS/ EU ADDRESS : 381 avenue du General de Gaulle, 92140 Clamart FRANCE  
 Contact/Contact : www.sercomm.com  
 MARQUE COMMERCIALE/ TRADEMARK : Sercomm  
 FAMILLE DE PRODUIT/ PRODUCT RANGE : Passerelle Residentielle/ Residential Gateway  
 TYPE DE PRODUIT/ PRODUCT TYPE : LIVEBOX 4  
 NOM DU PRODUIT/ PRODUCT NAME : LIVEBOX4 FR

Certifie que l'équipement ci-dessus référencé satisfait aux exigences définies par la directive du Parlement européen et du Conseil concernant le rapprochement des législations des États membres relative à la RED Directive 2014/53/EU, EMC Directive 2014/30/EU, Low Voltage Directive 2014/35/EU, Ecodesign 2009/125/EC, EU RoHS Directive 2011/65/EU:  
 Is herewith confirmed to comply with the requirements set out in the Council (European parliament) Directive on the Approximation of the Laws of the Member States relating to RED Directive 2014/53/EU, EMC Directive 2014/30/EU, Low Voltage Directive 2014/35/EU, Ecodesign 2009/125/EC, EU RoHS Directive 2011/65/EU:

- RED Directive 2014/53/EU** : Directive 2014/53/UE du Parlement européen et du Conseil du 16 avril 2014 relative à l'harmonisation des législations des États membres concernant la mise à disposition sur le marché d'équipements radioélectriques.  
 Directive 2014/53/EU of the European Parliament and of the Council of 16 April 2014 on the harmonisation of the laws of the Member States relating to the making available on the market of radio equipment.
- EMC Directive 2014/30/EU** : Relative à l'harmonisation des législations des États membres concernant la compatibilité électromagnétique .  
 the harmonisation of the laws of the Member States relating to electromagnetic compatibility.
- Low Voltage Directive 2014/35/EU** : Relative à l'harmonisation des législations des États membres concernant la mise à disposition sur le marché du matériel électrique destiné à être employé dans certaines limites de tension.  
 The harmonisation of the laws of the Member States relating to the making available on the market of electrical equipment designed for use within certain voltage limits (recast).
- Ecodesign 2009/125/EC** : Directive 2009/125/CE du Parlement européen et du Conseil du 21 octobre 2009 établissant un cadre pour la fixation d'exigences en matière d'écoconception applicables aux produits liés à l'énergie.  
 Directive 2009/125/EC of the European Parliament and of the Council of 21 October 2009 establishing a framework for the setting of eco-design requirements for energy-related products.
- RoHS Directive 2011/65/EU** : DIRECTIVE 2011/65/UE DU PARLEMENT EUROPÉEN ET DU CONSEIL du 8 juin 2011 relative à la limitation de l'utilisation de certaines substances dangereuses dans les équipements électriques et électroniques  
 DIRECTIVE 2011/65/EU OF THE EUROPEAN PARLIAMENT AND OF THE COUNCIL of 8 June 2011 on the restriction of the use of certain hazardous substances in electrical and electronic equipment

En conformité avec les normes harmonisées ou les réglementations européennes suivantes:  
 In conformance with the following harmonized European standards or Regulations:

RED Directive	EMC Directive	LVD Directive	Ecodesign Directive	RoHS Directive
EN 301 489-1 V2.1.1	EN 55032 : 2012 class B	EN60950-1:2006+A11:2009+A1:2010+A12 :2011+AC :2011+A2:2013	(EC) No 1275 / 2008 ; (EC) No 801/ 2013 ; (EC) No 278/ 2009	EN50581:2012
EN 301 489-6 V2.1.1	EN 61000-3-2 : 2014		EN 50564: 2011	
EN 301 489-17 V3.1.1	EN61000-3-3 : 2013			
EN 300 328 V2.1.1	EN 55024 :2010 class B			
EN 301 893 V2.1.0				
EN 301 406 V2.2.2				
EN 50385: 2002				

La version software minimum conforme à la directive 2014/53/EU est : 5R40\_sip-Fr-2.19.2.1\_7.21.3.1

A/Place of issue Taipei  
 Le/Date: 2017/5/8

Au nom de / On behalf of Sercomm Corporation  
 Signature/ Signed:

Nom / Name: Lee Shen  
 Position / Title: Director of Sercomm